
 

 

 

 

 

 

 

Zápis č. 2 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 9. 3. 2023 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: - 

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Stav finančních prostředků k 28. 2. 2023 

4) Vyhodnocení nejúspěšnějších sportovců KHO za rok 2022 

5) Projednání návrhu rozpočtu KHO pro rok 2023 

6) Sportovně technické podmínky na OM v jednotlivých kategorií pro skoky, drezuru, 

endurance 

7) Termíny ve vzdělávání pro první pololetí 2023 

8) Různé 

 

 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny  

 

 

2. Došlá pošta 

 

 p. Jarolímek (IT administrátor a technická podpora - sekretariát ČJF)- 

informace k setkání zpracovatelům výsledků závodů, informace k webu 

ČJF 

 p. Kramolišová (Odborná koordinátorka vzdělávání - sekretariát ČJF)- 

zajištění k FEI kurzu instruktorů endurance – pořádá Královéhradecká 

oblast ve spolupráci s komisí vytrvalosti a ČJF 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


 p. Giormani (Odborný referent) – dotační výzva: „Movité investice - 

Termín 3. zasedání VV ČJF – 28.3.2023 

 P. Boušková  – schválení kurzu rozhodčích 

 P. Motyginová (ikun) – dotaz na počet členů KHO za rok 2022/23 

 P. Čmolík (Sekretář KO) – výzva k diskuzi ke kategorizaci pro skoky 

 P. Dušková (Sekretář VČO) – informace ke kurzu stavitelů 

 Decatlon – jednání o sponzorování 

 P. Menšíková (síť k ochraně demokracie) – návrh na připojení se 

k zákazů startů ruských sportovců na olympiádě v roce 2024 

 

 

3. Stav finančních prostředků k 28.2. 2023 

Dle neoficiálního návrhu VV ČJF má KHO přiděleno z prostředků ČJF 147 494 Kč, 

na OCM 24 291 Kč.  

Výdaje k 28. 2. 2023 : 

 Konference KHO (pronájem sálu, občerstvení) 10 960 Kč 

 Vyhlášení sportovců za rok 2022 (plakety, pronájem sálu) 9 319 Kč 

 

 

4. Vyhodnocení nejúspěšnějších sportovců KHO za rok 2022 

OV KHO  zhodnotil vyhlášení sportovců spojené s Galavečerem KHO, jako úspěšné, 

poděkoval všem přítomným a zejména sponzorům za vytvoření příjemné atmosféry.  

 

 

5. Projednání návrhu rozpočtu KHO pro rok 2023 

 OV KHO projednal rozpočet na rok 2023, vzhledem ke zvýšeným nákladům 

pověřuje sekretářku úpravou rozpočtu a jeho přípravou na další zasedání. 

 

 

6. Sportovně technické podmínky na OM v jednotlivých kategorií pro skoky, 

drezuru, endurance 

OV KHO projednal a schválil sportovně technické podmínky pro OM KHO. 

Kategorie Skoky Drezura Vytrvalost 

Děti ZM Z Z 

Junioři Z DU-A Z 

Mladí jezdci ZL DU-B Z 



 

 

 

7. Termíny ve vzdělávání pro první pololetí 2023 

 OV KHO projednal a schválil  termín pro přípravu na ZZVJ na 20. 5. 2023, 

cena pro členy KHO 200 Kč, zájemci z jiných oblastí 500 Kč 

 OV KHO projednal a schválil termín pro ZZVJ na 21. 5. 2023, cena pro členy 

KHO 500 Kč, zájemci z jiných oblastí 800Kč 

 OV KHO projednal a navrhl komisi pro zkoušky instruktorů dne 30. 4. 2023, 

ve složení A. Pejos, V. Bohdaský, S. Juhászová, tato komise je schválena 

z MŠMT v akreditaci pro kurz instruktorů. OV KHO pověřuje sekretářku 

k zaslání žádosti na VV 

8. Různé 

 OV KHO schválil doporučení VV ČJF jmenovat A. Pejose školitelem stavitelů 

parkuru (stavitel I. třídy), vzhledem k dlouholeté praxi a zkušenostem nejen 

jako stavitele i praxe pedagogická. 

 OV KHO schválil doporučení VV ČJF jmenovat A. Pejose školitelem pro 

rozhodčích – všeobecná a skoková pravidla, vzhledem k dlouholeté praxi a 

zkušenostem nejen jako stavitele i praxe pedagogická., v akreditačním 

středisku je jmenován školitelem pro tato témata z MŠMT. 

 P. Konečný se dotázal, zda mohou být dvě střediska OCM,  A. Pejos 

odpověděl dle pravidel pro OCM je možné pouze jedno středisko pro danou 

disciplínu v oblasti 

 OV KHO projednal a schválil 50 % dotace na mzdu trenéra Bubna – pokud 

uspořádá soustředění v areálu jízdárna Proruby 

 A. Pejos seznámil členy OV sjednáním o ČJF s.r.o.: na podzimní radě ČJF 

byla možnost založit s.r.o. zdůvodněna sponzoringem a platbou DPH. A. Pejos 

nesouhlasil vzhledem k tomu, že tuto možnost nepřipouští stanovy, byl mu 

předložen od VV rozbor od právního zástupce, že s.r.o může být předložena. A. 

Pejos nesouhlasí se založením této s.r.o. zejména proto, že nebyl dodržen 

postup – nebyla ustavující schůze, nebo o ni dozorčí rada nevěděla, u s.r.o. je 

uvedeno, že bude pořadatelem sportovních a jezdeckých závodů – duplicita 

s ČJF, dle dohody na podzimní radě měl jednatelem s.r.o. být prezident ČJF, 

ale v založené organizaci je jednatelem generální sekretář. Dozorčí rada měla 

mít 5 členů z rady ČJF, jsou jen 3 z toho jeden člen VV, dle dohody sídlo s.r.o. 

mělo být na Strahově, ale je na adrese ve Vysočanech.  

 OV KHO projednal založení ČJF s.r.o. a žádá vysvětlení všech sporných bodů. 

 OV KHO schválil změnu termínu u drezurních závodů v Jeřicích ze 17. 6. na 

18. 6. 2023, termín bude posunut z důvodů kolize termínů.  
 

Svoboda nad Úpou, 14. 3. 2023 

 

zapsala Svatava Juhászová 

 

Senioři L** L L 



 


